
Brugerradet for Niva havn

Mのde nr. 14, tO「Sdag 28. maj 2024 k上19:30 i NB-Ioungen.

DeItagere: Anders Kabei′ Christian用um Gadegaard, CIaus Comeliussen, Gorm He=es, Poul Henning

OIsen og Stig Sprange

Afbud: Christian Bentsen, Frank Leande「 og U什e Andersen

Referat:

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden bIev godkendt.

Claus oplyste at vandskiklubben har fbet ny formand og n誕Stformand. Hvis dette giver anied-

ning曲論ndring af kiubbens repreesentation i Brugerradet bedes de壮e meddeIt Stig og Anders

SnareSt.

2. EmnertiI workshop med FiU den 14. august2024

Hovedemnet er havnens okonomi. Eventue=e sa=「iige emner, der onskes d「姉et meddeIes se-

nest pa fredag日Stig,

3. 1b forsIag fra Niva Tursejle「e vedr. terrassen udfor havnekontoret hhv. betaiing for el-forbrug

ifm. st卯re anleegs- Og reParationsarbejder

Brugerradet nedsatte en a「bejdsgruppe med havnefogeden, Claus og PouI Henning, dervii ud-

arbejde forsiag副retningsIinjer for anvendelse mv. afterrassen foran havnekontoret.

Havnefogeden v旧remadrettet s卵ge for at der etabIeres sa=r=ge byggestromstavIer med sepa-

rat m訓er ifm. st卯re anI穏gS- Og reParationsarbejder; Sadan at el-forbruget afregnes ove「 de pa-

g誕idende byggeprojekter.

4. Afstemning om optagelse af bedpiadslejerne i brugerr紬et

En initiativgruppe af bedpIadslejere havde inden mのdet fremsendt forsIag om, at biive inddra-

get i bruge「radet med en repreesentant.

Frank, Uffe og Vandskiklubben havde redegjort for deres s副ingtagen pa forh鉦d.

Poui Henning redegjorde for Tursejienes s副ingtagen pa mのdet (se biiag〉.

Der bIev herefter foretaget en afstemning med佃lgende resuItat: 2 stemmer for in砧ativgrup-

PenS forsIag, 2 afstod f「a at stemme, Og 4 stemte imod forslaget. Forslaget fra initiativg「uppen

af badpiadsIejere biev saiedes afvist.

与. Havnedag

PianIa:gningsgruppen har nu planIagt havnedagen, Og klubbeme er i gang med atforberede

deres respektive aktiviteter.

De「 b=ve「 opsat piakater mv. onsdag.



6. Nytfra havnefogeden

Stort set alIe bede e「 nu kommet i vandet, Og havnekontoret har kun brugt ca. halvdelen afden

tid, der biev brugt sidste ar pa badisaetning. Det nye bookingsystem forventes at give aniedning

副yderiigere effektivisering af badis誕tningen.

B紬eje「ne hargene「eltv誕ret gOde副at holde orden og rydde op ifm. deres bedkiargdrng.

Det nve l丁system er desv誕rre bievet yder=gere forsinket, hvilket er drsagen副, at der endnu

jkke er sendt opkra3Vnjnger for bedpladsIeje mv. ud.

M巾のPIadsen fungerer fint nu, Og brugeme er輔nke副at kontakte havnekontoret, nar affalds-

COntainere erved at b=ve overfvidte. Der er副genga:ld probiemer med de behoIderetil restaf-

faId, SOm er Placeret ude pa havneomradet ogved Fr砧ds臼skeme. Disse probieme「 sのgeS aト

hjuipet ved at [vtte Fritidsfiskemes container og se帥e sorteringsikone「 op ved affaidsspan-

dene. Deropsa=tteS genereIt sk冊e op nu, derfoiger den nye design-iinje.

Waste-tankanieegget b=ver forsinket l-2 m鉦eder; idet det f卵st indkobte anieeg ikke levede op

副fo「ventningerne og derfor m狙e retumeres, Og et nVt, SVenSk anIa3g er nu bes副t.

Christian og Daniel hoiderfe「ie pa skift, Sa dervil va=re en afdem i havnen gennem heIe som-

meren. Der kommer nogie medhja31pere i feriesaesonen fra ’’ung i Fredensborg’’-PrOjektet iige-

som sidste ar.

indse川ngen e「 nu blevet uddvbet- heIdigvis kostede det kun det haive afhvad, det kostede

sidstea「.

Pingvjne「nes bro bljver restaureret i uge 23.

Der erjaevn=gt probieme「 med parkering pa havneomredet. Havnefogeden opfordrer kIub-

beme副at indska3rPe OVe「for deres medIemmer at parkeringsregleme (Og fartgr誕nSen) skal

OVerhoides.

7. NaEStemOde

Bruge「radet aftalte naeste mのde mandag den 12. august 2024 ki. 19:30 i Havnekontoret.

8. Eventueit

Gorm m乱fandt behov for at etablere en form for ’’skipperstue’’pa havnen, hviiket brugerradet

Vii drqrfte pa et kommende mのde.

Referent: Anders Kabei



Motivation

KaEre Brugerrad

」egviI geme give en kort motivation fordetforsIag der nu iiggert= afstemnjng.

BadpIadslejeme eren afde st(彊te brugergrupper pa havnen og ersamtidig den eneste

bidragsydertii havnens decentrale budget, SOm erdetfinansieIIe grundIagforden havn, SOm aiie

VOreS aktiviteter er heegtet op pa.

Lejemes interesse gar natu出gvis med pengestrのmmen Og med et a「=gt bidrag pa sma 4 m帖oner

OgVia deres indskud, et betingeIsesfritほn tiI kommunen pa 12,8 m冊oner, kreeverde indfiydeise.

At Iejemes interesser o什e eren anden end den interesse de川gger i foreningeme er natu両gt.

Netop derfor er det vigtigt at bruge「radet abner sig for denne brugergruppe. Det v‖ sjkre et

「ummeligt brugerrad, der arbejder for at finde de rette kompromiser som a=e interessenter kan se

S了gseivi.

Niva Tursejlere anbefaier derfor etja tiI fo「sIaget


